
Styrelsemöte SVIF 2019-04-07

Närvarande styrelsen: Mats Coreth - ordf, Stina Thysell Persson - ordf. Innebandysektionen, Annelie 
Knutson - ordf fotbollssektionen, Göran Nilsson – ordf skidsektionen, Göran Westerlund – ordf 
badmintonsektionen, Maria Olofsson – kassör och sekreterare

Övriga deltagare: Carina Felixon, kanslist, Karin Eriksson, valberedningen (t o m punkt 3).

Frånvarande: Carina Myrman, bingosektionen

1. Mötets öppnande
 

2. Godkännande av dagordning
 

3. Årsmöte/valberedning
Karin redogör för valberedningens arbete inför det extra årsmötet 10 april. 
Följande val till styrelsen återstår:
2 ledamöter (2 år)
1 ledamot (1 år) 
1 person till valberedning (1 år)

Årsmötet börjar kl 19.00 och styrelsen träffs kl 18.00 för förberedelser.

4. Föregående protokoll gås igenom och läggs till handlingarna.
Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.

5. Barackerna 
Kommunen kommer att återställa barackerna, dvs sätta upp krokar, koppla in toaletterna 
och ordna bänkar m m. Arbetet kommer att ske så snart som möjligt. SVIF får själva stå 
kostnaden för att lägga taket och här har Magnus Lestander, fotbollssektionen, i uppdrag att 
kontakta leverantörer för prisuppgift.

6. Skadegörelse fotbollsplan
I höstas utsattes fotbollsplanen vid Reningsverket för skadegörelse genom att någon körde 
med bil på planen. Skadegörelsen polisanmäldes och det är nu en person som erkänt. Det är i 
nuläget oklart om kommunen får någon ersättning. Styrelsen avvaktar med beslut om vidare 
hantering tills omfattningen av skadorna är kända.

7. Kursinbjudan: Träningsläger för styrelse
SISU erbjuder en två-dagars utbildning 10-11 maj i Lycksele. Utbildningen ska bidra till att du 
som styrelsemedlem blir mer trygg i din roll och ger styrelsen verktyg att utveckla sitt 
gemensamma arbete. I utbildningen ingår även en uppföljande träff i november. Sista 
anmälningsdag är 26 april. 

Styrelsen diskuterar ev deltagande. Tyvärr är det bara ordförande som har möjlighet att åka 
och Mats får därför i uppdrag att höra med kursansvarig om det fungerar att enbart en 
representant deltar.



8. 10-årsjubileumet
SVIF firar 10 år i år och styrelsen har tidigare beslutat om ett jubileum. Ordförande får i 
uppdrag att kontakta tidigare styrelseledamot Anton Ågren för uppdatering om vad som är 
planerat.

9. Policy för sociala medier
Annelie har tagit fram en policy för sociala medier.

Styrelsen beslutar:
Policyn för sociala medier antas och gäller från och med nu.
Policyn läggs in i Stora dokumentet – ansvarig Mats och Carina.
Information om policyn läggs ut på hemsidan – ansvarig Carina.

10. Kommunikationsplan
Det har tagits fram en kommunikationsplan som en del i arbetet med att få SVIF levande i 
sociala medier. Alla sektioner ska bidra till Facebooksidan och det behövs en riktlinje för hur 
det arbetet ska ske. Mats delger styrelsen planen och ärendet återkommer på nästa 
sammanträde.

11. Media
Avtalet är inte underskrivet och måste omarbetas. Mats och Annelie får i uppdrag att skriva 
om avtalet så att båda parter blir överens om innehållet. 

12. Sektionernas redovisning:
  
Skidsektionens redovisning
Säsongen börjar lida mot sitt slut och nu återstår bara en tävling i Bruksvallarna till helgen. 
Sektionen har talat med kommunen om behov av en ny spårkalle. Den börjar bli gammal och 
klarar inte att göra bra spår. 

Fotbollssektionens redovisning
Lyfter frågor om coachjackor. Representationslaget måste ha Nike på coachjackorna. 
Coachjackor tillhör föreningen och lämnas åter när ledaren slutar. Trasiga jackor byts ut. 
Kostnaden för jackorna tas på sektionen. 
Sektionen har uppmärksammat att herrlaget har problem att ta sig till sina bortamatcher då 
det är få spelare som har körkort eller tillgång till bil. Styrelsen föreslår att sektionen 
undersöker vad det kostar att hyra buss eller minibuss och utifrån det tar ställning för vidare 
hantering. T ex kan kostnaden finansieras genom att materialbudgeten minskas, laget 
arbetar ihop mer pengar, bidrag söks osv. 

Innebandysektionens redovisning
Innebandysäsongen har avslutats med den årliga innebandygalan för alla aktiva spelare. 
I morgon hålls ett ledarmöte med avstämning inför kommande säsong. I slutet av april ska 
seniorlagen anmälas för seriespel och för juniorlagen sker anmälan i maj.
Tommy Larsson har slutat i sektionen för andra uppdrag utanför SVIF.
Sektionen kommer att arbeta på Skogsnolia 16 juni och stora Nolia i början av augusti.



Kansliets redovisning
Just nu pågår förberedelser för sommarens fotbollsskola. 
Årets medlems- och träningsavgifter är på väg in och Carina önskar att fotbollssektionen 
påminner sina ledare om att avgifterna ska betalas efter tre träningstillfällen och att det ska 
vara betalda för att få spela match. Alla ledare kan se vilka i det egna laget som betalat och 
inte och det är viktigt att de påminner de som ej betalt.

13. Belastningsregister
SVIF:s ledstjärna är att skapa trygga och trivsamma idrottsmiljöer för våra barn och 
ungdomar. För att minimera risken för att någon utsätts för sexuella trakasserier eller 
övergrepp, har styrelsen funderat på att alla styrelse- och sektionsmedlemmar samt ledare 
ska lämna in ett begränsat utdrag ur belastningsregistret. Förslaget är i linje med Svensk 
Idrotts rekommendationer.

Maria får i uppdrag att ta fram ett förslag på skrivning och hantering till nästa möte. 

14. Ekonomisk stödfond
Styrelsen har vid ett flertal tillfällen diskuterat möjligheten att möjliggöra för de familjer som 
har det ekonomiskt kärvt att söka ekonomiskt stöd. Annelie presenterar förslag på skrivning.

Ett SVIF för alla - ekonomisk stödfond
Vi är en förening som står för allas rätt till idrott och alla som vill ska därför ha möjlighet att 
idrotta i Spöland Vännäs IF. Familjens ekonomi ska inte vara ett hinder. Arbetslöshet, 
sjukdom eller förändringar i familjesituationen kan drabba alla. Ibland kan man drabbas av 
plötsliga utgifter och vid sådana tillfällen kan det vara svårt att få pengarna att räcka till. När 
det sker är det inte alltid helt enkelt att prioritera barnens avgifter för dess idrottande.

”Ett SVIF för alla” ska fungera som en försäkring vilket kan användas vid just sådana tillfällen 
när ens ekonomiska situation är ansträngd.

Styrelsen i SVIF har beslutat att upprätta en stödfond där medlemmar och aktiva kan söka 
ekonomisk stöttning för att möjliggöra ens egna eller ens barns idrottande i föreningen. 2019 
blir första året med denna möjlighet för våra medlemmar och fonden finansieras av medel via 
***. Dessa *** möjliggör att ekonomi inte ska vara en orsak till att sluta idrotta inom 
Spöland Vännäs IF!

Det är enkelt att söka ekonomisk stöttning via ”Ett SVIF för alla”. Ni fyller i ett formulär med 
efterfrågade uppgifter. Ansökan behandlas sedan skyndsamt av ordförande i samråd med 
huvudstyrelsen. 

Hantering och förhållningssätt
• Medel ur fonden kan ges till medlemsavgift, träningsavgift, inköp klubbkläder och/eller 
cupdeltagande för en befintlig faktura. Max 2/3-delar av totalkostnaden kan sökas via ”Ett 
SVIF för alla”.
• Inga pengar betalas ut till spelaren eller spelarens målsmän. Istället betalar vi aktuell 
faktura upp till 2/3-delar av kostnaden åt spelaren. Det gör också att sekretessen säkerställs. 
Ledare i laget ser bara i medlemsregistret att fakturan är betald, inte vem som gjort det.
• Stöd ges endast mot befintlig faktura från föreningen. 



• Stöd från fonden ges inte retroaktivt eller i förskott.
• Ansökan görs digitalt via en mall som finns under fliken ”dokument” på lagetsidan och kan 
göras när som helst under året.
• Ansökan behandlas skyndsamt av ordförande i samråd med huvudstyrelsen.
• Ansökan är konfidentiell. Endast beslutsgruppen känner till ansökan och eventuell 
tilldelning.
• I de fall beslutsgruppen behöver ytterligare information utöver den i ansökan, kan tränare 
vara en resurs.

Styrelsen beslutar:

Styrelsen arbetar vidare med stödfondens finansiering och ger Carina i uppdrag att skicka en 
förfrågan till föreningens nuvarande sponsorer där vi önskar att de bidrar till stödfonden med 
1000 kr och där det framgår att vi bidrar med samma summa.  

15. Nästa möte 
5/5 kl 19.00 Vännfors Bygg (Musikens Hus)
9/6 kl 19.00

Vid pennan

Maria Olofsson Mats Coreth
Sekreterare Ordförande


